
Notulen IKC Raad De Doornick

Tijdstip: 16 november 19:00 IKC De Doornick

Aanwezig: Ingrid Hendriks (voorzitter)
Marieke Hendriks (afwezig)
Tim Phaff (secretaris en notulist)
Maria Huting
Caroline Vermeer
Petra Veltman
Sterrin Aarntzen

1. Opening en vaststellen agenda
Geen aanvullingen op de huidige agenda. Tim neemt de rol notulist voor deze keer
op zich.

2. Vaststellen notulen
Notulen zijn verzonden. Ouderraad punt betreft om de koppeling te leggen
met elkaar zodat we meer op 1 lijn kunnen handelen. Tot nu toe is die nog niet
van toepassing geweest. Dit moet op de actielijst.

3. Handelingsgericht werken (HGW)
Werkgroep gestart, nu aangevuld met IB'er. Ontwikkelingen zijn vastgesteld in
kwaliteitskaarten. 1 voor het leerlingvolgsysteem en 1 kwaliteitskaart horend bij
Zien. Zien gaat eruit en zou worden vervangen door Kindbegrip. Er gaat nu voor
de groepen 3 t/m 8 gewerkt worden met 'leerling in beeld' vanuit Cito. Groepen
1/2 werken nog met Kijk!
Daarnaast wordt er gewerkt met de implementering en borging van EDI (expliciete
directe instructie). Hierbij kunnen de kinderen die meer aankunnen ook sneller
meegenomen worden. De school wordt ondersteund door Geesje Gerretsen.
Collegiale consultatie wordt ingezet, alleen is binnen een klein team soms lastig te
organiseren.
Ellen Anen heeft met het team gewerkt met kindgesprekken.
Cobi Visser (extern adviseur) adviseert m.b.t. het beredeneerd aanbod in de
groepen 1 en 2.
4. Keuzes voorafgaand aan schoolbegroting
Bovenschools is iemand aangesteld die alle potjes beter gaat 'labelen'. Dit is per
locatie, voor zowel school als opvang. Petra heeft hier een eerste gesprek gevoerd en
heeft binnenkort een tweede gesprek.



5. Concept formatieplan lopend schooljaar
Kinderopvangformatie is krap. Het is net rond, maar er is geen rekening gehouden
met vakantie / verlof / scholing. Petra en Sterrin hebben hier met het bestuur een
gesprek gehouden. Er komt uiteindelijk extra personeel dat ingevlogen kan worden.
Schoolformatie is nog een plaatje met gaten. Er zijn opties en hier wordt nu druk
naar gekeken en gesprekken over gevoerd.

6. Schoolgids / website
De schoolgids is verstuurd aan de IKC raad. Deze is niet gestuurd naar de rest van de
leden. Ingrid heeft 3 opmerkingen;
1. Sommige alinea's verspringen bij het wisselen van de pagina's
2. Klopt het kopje Toekomstig aanbod aan extra ondersteuning of is dit basisaanbod
zoals EDI?
3. Opvangkopje. Nu lijkt het ook alsof er op vrijdag opvang is, en is het ook altijd tot
19:00 's avonds?
Website wordt gemaakt. Poster IKC-raad maakt Tim als opzet, met dezelfde uitstraling
als website

7. Terugkoppeling COC
1. Brief met tariefverhoging krijgt schriftelijke begeleiding over het doel van de Linge;
geen winst en kostendekkend handelen binnen de verschillende opvangen /
energieprijzen en huur. Deze toelichting wordt toegevoegd bij de brief. 2.
Contractvormen. Er komt misschien een 48 weken-contract, als aanvulling op 40 en
52 weken.
3.Er wordt gekeken naar een overgangsregeling voor de ouders met de contracten
van 07:00 en nieuwe contracten 07:30.

8. Stava nieuwbouw
Er hangen posters in de teamkamer over inrichting schoolplein en plattegronden van
de school zelf. Er is voortgegaan op een nieuwe school als het nieuw is. Er wordt dan
uitgegaan van de huidige locatie.
De kerk wordt nu bekeken met licht, lucht en onderwijs-eisen. Er is een
berekening gemaakt voor de kerk als locatie en dan moet er in januari / februari in
de gemeenteraad een beslissing gemaakt worden.

9. Voedingsbeleid
Vraag vanuit IKC Vonkenmorgen ingebracht bij CLR ; Waarom is voedingsbeleid
opvang anders dan die van scholen?

10. Werkverdelingsplan
Dit is afgerond met het team.

11. Communicatie vervanging
Signaal vanuit ouders: Niet altijd wordt er naar de ouders gecommuniceerd over
een vervanger. Maria en Caroline geven aan dat dit vaak wel het geval is.

12. Vaststellen agendapunten volgende vergadering
Eventuele punten van de COC
Sponsorloopdoel

13. Rondvraag / mededelingen
Niemand heeft een punt.


